

Seni silat Melayu hampir lenyap ditelan masa

SIKAP suka menyeronokkan pengetahuan dan tidak ada usaha mengembang dan menyebarkan seni silat Melayu adalah merupakan punca utama seni silat hampir lenyap dan tidak populer hari ini.

Boleh dikatakan hampir bertubi-tubi pemudi yang telah menuntut seni silat hanya lagi kedegangan, kehalian ataupun adanya usaha dikalangan mereka untuk mengembangkan seni itu, kata Enck Mas Dawi.

Seorang tekadnya dan perahi menuntut sebagai seni pertahanan diri, Enck Mas Dawi menegaskan bahawa tanpa satu langkah yang diambil untuk membangkitkan seni pertahanan diri Melayu seperti silat akan lenyap ditelan masa.

Dia menyarankan agar guru-guru seni itu, bukan hanya membuka kelas mereka kepada muda-mudi Melayu bahkan kepada semua bangsa dan mengajarnya dengan lebih mendalam dan meluas bagi mempopularkannya semula.

Enck Mas Dawi berdebat dengan Kelika, satu etnik dan suku mengenai seni

Makin ramai muda-mudi cebur diri dlm seni silat

7 MARI 1974

UMPATAN-KUMPULAN seni mempertahankan diri berbenih di mana-mana menarik perhatian besar dari golongan muda-mudi kita di Republik ini.

Semakin ramai anak-anak muda mempelajari seni seperti Karate, Taekwondo dan Kungfu, samada sebagai satu jenis raih atau pun untuk tujuan mempertahankan diri.

Dan semakin ramai juga anak muda kita masuk belia seni silat Melayu.

Galakan

Meningkatkan pelajaran seni digalakkan oleh ibubapa dan rakan-rakan mereka yang lain kerana dengan mencubakan diri dalam bidang ini, sekurang-kurangnya akan menyelamatkan mereka dari pengaruh-pengaruh tidak sihat dari Barat.

Banyaknya kumpulan silat Melayu di merata Republik ini dapat dilihat dari ramainya kumpulan yang mengambil bahagian dalam satu Pesta Silat 1974 di Pangung Victoria, minggu lalu.

Pesta yang dianjurkan oleh Badan Kesatuan Melayu itu disertai oleh sejumlah 11 buah kumpulan silat yang terbagi kepada 35 regu.

Kumpulan-kumpulan itu ialah Kuntan Melaka, Silat Harman, Perawan Balai Rakyat Sennet, Silat Cekak, Silat Sekolah Menengah Maju, Balai Rakyat Muntabaten,

Kesenian Melayu satu tarida berjodoh

"Selamat Puri" oleh Tardira itu, yang dipersembahkan oleh persembahan badan muda-mudi dalam pertandingan message bahawa mat boleh datang pad bla-bla masa sata.

Dalam tarida ini mat datang menyering ke atas pentah dalam satu keramaian persandingan di mana suasar sucaria bertukar menjadi duka.

Adalah mengembi akan sekali melitak baiknya sambuta yang diberikan pad malam itu, terutama dari muda-mudi kita

Pegawai2 baru Persatuan Pencak Silat Singapura

STAZ Mohd. Taha S. hami telah dipin SK kali lagi sebagai Ketua Persatuan Yang Dipertua Singapura (PENSIS) dalam mesyuarat agungnya hujung minggu lepas.

Mesyuarat itu yang telah berlangsung di Madrasah Al-Ma'arif, Ipoh telah memilih Enck Ju marit Sidek, sebagai Nali Yang Dipertua.

Haji Kamis Pamer di hantik sebagai Setiausaha Enck Abdul Wahab Madi, Penolongnya, Enck Abdul Karim Madin, Bendahari, Enck Ravi Nairi wati, Penolongnya, Enck Abdulhali Binawati, Pegawai Penertangan dan Enck